



   Ulricehamn 


Motion om att det skall finnas en klausul i 
upphandlingen som anger hur många lärlingar som 
företagen skall ta emot vid olika byggprojekt 

Ulricehamn har sedan ett par år yrkesförberedande gymnasieprogram med inriktning på 
bygg. Till varje läsår tar man in tolv elever och trycket är hårt på platserna. Till hösten 
2021 har 24 förstahandssökande sökt detta program. Det som begränsar intagningen är 
lokalernas storlek men även stora problem med att finna lärlingsplatser. Det finns en ovilja 
hos byggföretagen att ta emot lärlingar trots att det garanterar en återväxt av 
yrkesarbetare inom byggindustrin. 


Därför yrkar jag att 
I samtliga större byggprojekt där Ulricehamns kommun eller dess bolag är inblandade 
antingen som byggherre eller där man anvisar mark ska det finnas en klausul i 
upphandlingen som anger hur många lärlingar som företagen skall ta emot.

Jag överlåter till förvaltningen att ta fram riktlinjer för antalet lärlingar till de olika 
byggprojekten. 
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